
殺菌除蟎除味
Sterilize & Deodorize

夾熨筆直摺痕
Clip Soleplate

平熨掛熨
Vertical/Flat Ironing

H A N D H E L D  G A R M E N T  S T E A M E R

圖片只供參考。Images are for reference only.
產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。中英文版本如

有出入，一概以中文版為準。
Specification is subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most updated 
version. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the 
Chinese version shall prevail.

型號 Model

電壓 Voltage 

頻率 Frequency

功率 Power

水箱容量 Water Tank Volume

產品尺寸 Product Dimensions

包裝尺寸 Packing Dimensions

淨重 Net Weight

總重連包裝 Gross Weight 

IRH-211

220-240V ~

50/60 Hz

1100 W

130 ml

(H)245 x (W)76 x (D)112 mm

(H)314 x (W)251 x (D)99 mm

0.76 kg

1.55 kg

技術規格  Product Specification

www.germanpool.com

配件 Accessories

IRH-211

手 提 蒸 氣 掛 熨 機

夾板
Clip Soleplate

量杯
Measuring Cup

IRH-211-PS-23(1.1)
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掛熨 Vertical Ironing
適用於各種衣物質料 Suitable for different sorts of fabrics

平熨 Flat Ironing
輕鬆熨直衣領及袖口 Instantly smooth out wrinkles

夾熨 Clip Soleplate
為西裝熨出筆直摺痕 Press out a sharp crease easily

配備高壓蒸氣噴射技術，每分鐘噴出蒸氣量達13克，無論普通上

衣或厚身大褸都能輕鬆除皺不留痕，熨衫同時以強勁高溫蒸氣殺

滅常見細菌兼除塵蟎，簡單為衣物、手袋等隨身物品進行消毒。

Pressurized steam jet technology releases 13 grams of powerful steam 
per minute, penetrating through the thickest and densest of fabrics to 
smooth out wrinkles. Handheld Garment Steamer can also sterilize your 
garments, accessories, and kill dust mites at the same time.

高效殺菌除塵蟎
Eliminates Bacteria, Kills Dust Mites

特設蒸氣及乾熨兩種模式，適用於純棉、羊毛、真絲、纖維、麻織、

牛仔、絲絨等各種衣物質料，您可按衣物特性自行選擇最合適熨衫方

法，亦可用於消毒床鋪、枕頭、毛巾、毛公仔等各種物品。

Handheld Garment Steamer comes with Steam Ironing and Dry Ironing 
modes, which make it applicable on all sorts of fabrics like cotton, wool, 
silk, polymer, linen, denim and velvet etc., and can also be used to sterilize 
beddings, pillows, towels, pet items and plush toys.

適用於各種質料
Suitable On All Sorts Of Fabrics 


